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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE 

INFORMACE O JEDNÁNÍ 

DATUM ČAS MÍSTO DATUM DALŠÍHO JEDNÁNÍ 

6/3/2013 18,00 – 19,30 RADNICE MČ PRAHA 18 17/4/2013 

JEDNÁNÍ ŘÍDIL: JEDNÁNÍ ZAPSAL: OVĚŘOVATEL ZÁPISU KOPIE 

JAN MIKULECKÝ JAN MIKULECKÝ JANA KÁPAROVÁ RADA MČ, VLADISLAV GERHARD 

ÚČASTNÍCI 

JAN MIKULECKÝ (JM), PAVEL FILÍPEK (PF), JITKA LEPIARZOVÁ (JL), RADEK VYBÍRAL (RV), JIŘÍ HÁJEK (JH, JANA KÁPAROVÁ (JK) 

OMLUVENI NEPŘÍTOMNI BEZ OMLUVY 

  

PŘEHLED PŘEDCHOZÍCH ÚKOLŮ 

ID ÚKOL ODPOVĚDNOST TERMÍN STATUS 

33 Připravit sérii článků o LL Jan Mikulecký 31/3/2013 Splněno 

34 Připravit základ příručky pro SVJ Jan Mikulecký, Jitka 
Lepiarzová, Radek 
Vybíral 

5/3/2013 Nový termín 

TÉMA 1: SEMINÁŘ PRO SVJ O REVITALIZACI 

V ÚT 5/3/2013 proběhl seminář o revitalizacích panelových domů. Zkušení členové výborů SVJ seznámili své kolegy 
s již proběhlými rekonstrukcemi domů. Poděkování patří Nikol Řehounkové a Radkovi Vybíralovi. JM připraví článek do 
LL. 

Pokračují práce na příručce pro zástupce SVJ o tom, jak revitalizovat a spravovat SVJ. 

TÉMA 2: STANOVISKO K PARKOVÁNÍ V NPP 

Komise RSŽP navrhuje Radě MČ Praha 18 následující vyjádření k Oznámení zahájení správního řízení ve věci udělení 
souhlasu k vjezdu a parkování na území NPP Letiště Letňany, které zahájila Správa chráněné krajinné oblasti Český Kras 
dne 11/2/2013: 

1. MČ Praha 18 podporuje výstavnickou činnost, která je přínosem pro obec a zviditelňuje Letňany jako moderní 
městskou část v celé České republice. 

2. MČ Praha 18 podporuje ochranu populace sysla obecného a jeho biotopu na území NPP Letiště Letňany. 
3. MČ Praha 18 si je vědoma situace, kdy je nutné z části uspokojit požadavky na parkování u výstaviště i mimo k 

tomu určené plochy. Nicméně ochrana chráněného druhu sysla musí být prioritou, a proto MČ nedoporučuje 
povolit parkování na části pozemku č. 540/104. 

4. MČ doporučuje, aby provozovatel parkoviště informoval účastníky výstav o možnosti využití parkovišť P+R 
v Letňanech, na Ládví, případně jinde. 

5. S ohledem na budoucí záměr realizace cyklostezky podél letiště doporučuje MČ Praha 18 využít uvedenou 
plochu pro parkování nemotorových vozidel. 

Hlasování: PRO 5, ZDRŽEL SE 0, PROTI 0 

TÉMA 3: HADÍ STEZKA FRYČOVICKÁ 

JM představil projekt využití prostoru na pravé straně od ZŠ Fryčovická. Proběhla diskuse, kdy komise dospěla 
k souhlasnému stanovisku, pouze s minimálními připomínkami: zkrátit podélné posezení navržené po celé délce stezky 
pouze na hřiště a posezení (lentilky). 



 

Komise regenerace sídliště 
a životního prostředí 

 

 Strana 2 z 2 � Jan Mikulecky � 28.3.2013 7.11 AM 
  130306 Zápis komise RSŽP � 12.3.2013 6.56 AM 

TÉMA 4: NOVÁ PARKOVACÍCH MÍSTA NA SÍDLIŠTI 

JM představil záměr na vybudování nových parkovacích míst (mimo projekt Letňanských lentilek). Komise v diskusi 
nedošla je jednoznačnému stanovisku. PF upozorňoval, že komise ŽP musí prosazovat ochranu zeleně a nemůže 
souhlasit se zabírání zelených ploch ve prospěch nových parkovacích míst. JM upozorňoval na problémy s parkováním 
na celém sídlišti a potřebou řešit je mj. i zabíráním zelených ploch, které nejsou občany využívány nebo pouze 
minimálně. Komise bude vyzvána ke stanovisku do příštího jednání, a proto byli všichni členové požádáni o vlasti 
vlastní vyjádření k záměru do 31/3/2013. 

PŘEHLED ZADANÝCH ÚKOLŮ 

ID ÚKOL ODPOVĚDNOST TERMÍN 

34 Připravit základ příručky pro SVJ Jan Mikulecký, Jitka 
Lepiarzová, Radek 
Vybíral 

16/4/2013 

35 Zaslat emailem komentáře k připravovanému projektu parkoviště Všichni 31/3/2013 

36 Připravit článek o semináři SVJ do LL Jan Mikulecký 20/3/2013 

Podpis předsedy  Podpis ověřovatele 


